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dashboard  

Geachte mevrouw, heer, 
 
In 2019 verzocht de gemeenteraad het college van B&W om de ontwikkelingen op het gebied van 
duurzaamheid samen te brengen in één overzicht. Naar aanleiding van dit verzoek presenteren wij u 
het duurzaamheidsdashboard van Papendrecht. Het dashboard is te bezoeken via: 
https://arcg.is/1GHvCz .  
 
Doel dashboard 
Aan de hand van het duurzaamheidsdashboard nemen wij de samenleving mee in de stand van 
zaken en ontwikkelingen binnen de duurzaamheidsthema's energie, klimaat, hergebruik grondstoffen, 
mobiliteit en milieu (luchtkwaliteit). In één oogopslag is nu te zien welke meerjarige ontwikkelingen 
Papendrecht doormaakt op het gebied van onder meer uitstoot van stikstof, het aantal bomen in onze 
gemeente en het aantal zonnepanelen op daken van woningen.  
 
Het dashboard vormt een uitnodiging aan de samenleving om over deze ontwikkelingen in gesprek te 
gaan. Het dient daarom ook als starter voor het gesprek over het gevoerde beleid en over de 
ontwikkelingen waar beleid indirecte invloed op uitoefent (bijvoorbeeld het laadpalenbeleid en het 
aantal elektrische auto's in de gemeente). We willen over beide zaken in gesprek en daarom zijn 
beide ontwikkelingen in kaart gebracht.  
 
Ontwikkeling dashboard 
De doelstellingen uit het collegeactieprogramma, duurzaamheidsagenda, regionale visiedocumenten 
en de Sustainable Development Goals (SDG) waren leidend voor de keuze welke informatie is 
verwerkt in het dashboard. Per duurzaamheidsthema is gekeken hoe het bijdraagt aan de SDG-
thema's. Het dashboard bevat direct beschikbare (open) data vanuit Rijkswaterstaat, CBS en andere 
organisaties, waardoor meer verdiepende en meer actuele informatie mogelijk ontbreekt. Dit is echter 
geen belemmering voor de basis die we hebben gelegd binnen het dashboard. Het vormt namelijk het 
startpunt voor mogelijke uitbreidingen en verbeteringen, waarbij wij wel oog houden voor de relevantie 
van de informatie voor het te voeren beleid. Het dashboard is geen doel op zich. 
 
Doorontwikkeling dashboard 
Geprobeerd is om een zo volledig mogelijk beeld neer te zetten. We staan open voor de 
doorontwikkeling van het dashboard en horen graag welke verbeteringen en aanvullingen nodig zijn. 
Het kan hier gaan over het toevoegen van specifieke informatie of een benchmark waarin 
Papendrecht wordt vergeleken met andere Drechtsteden. Het dashboard wordt de komende tijd 
uitgebreid met informatie afkomstig uit lopende projecten. Dit staat in het dashboard vermeld. Naast 
de inhoudelijke doorontwikkeling wordt ook geïnvesteerd in de presentatie van het dashboard op 
andere devices als smartphone en tablet (dit is momenteel nog niet optimaal).  
 
Presentatie samenleving 
Het dashboard wordt aan de samenleving gepresenteerd met behulp van  een nieuwsbericht. Het 
vormt een gespreksmiddel en wij staan open voor vragen en reacties over de ontwikkelingen binnen 
de duurzaamheidsthema's.  
 
 
 

https://arcg.is/1GHvCz


Vervolg 
Het dashboard wordt minimaal eens per jaar geüpdatet. Op basis van de geuite behoeften en wensen 
van de gemeenteraad en de samenleving (en ook herziening van doelstellingen uit visiedocumenten) 
wordt bekeken welke informatie in de toekomst kan worden toegevoegd.  
 
Hoogachtend, 
 
Burgemeester en wethouder van Papendrecht, 
De secretaris, de burgemeester, 
 
 
 
  
 
J.M. Ansems A.J. Moerkerke 
 
 
 


